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Schriftelijke vraag/vragen  

cf. art. 32 Reglement van Orde gemeenteraad het Hogeland 

 

Datum: 04-04 -2023 

Vragensteller: Kristel Rutgers 

Fractie: CDA Het Hogeland  

Onderwerp: Boterdiep Wz / Molenweg Bedum 

Voor de procedure bij het indienen/beantwoorden van schriftelijke vragen zie document ‘Procedure schriftelijke vragen’ in de map 

‘Afspraken en spelregels’ (in iBabs).  

 

 

Toelichting/inleiding 

Naar aanleiding van de beantwoording van het college op de door ons op 11 januari 2023 gestelde schriftelijke 

vragen en de antwoorden van wethouder van Keijzerswaard op de door ons geuite zorgen in de 

raadsvergadering van 8 maart 2023 voelen wij ons genoodzaakt wederom aandacht te vragen voor de stand 

van zaken rondom de voortgang van de aanpak van het Boterdiep Wz. in Bedum. 

 

Wij hebben geprobeerd om op informele wijze, via Whatsapp-verkeer, en formele wijze (email) onze 

controlerende taak uit te voeren. Helaas hebben wij geen reactie ontvangen vanuit de ambtelijke organisatie of 

van het college. Wij hebben uw mail van 20 maart beantwoord op 4 april jl., uw vragen hebben zich gekruist 

met onze antwoorden. Conform het reglement van orde ontvangt u hierbij de beantwoording van de gestelde 

vragen. 

 

 

 

 

Vraag/vragen 

                

1. Wanneer hebben in 2022 en 2023 herprofileringswerkzaamheden plaatsgevonden die de 

verkeersveiligheid hebben verbeterd? In 2022 is op 18 februari, op 21 juli en op 9, 12 en 13 

december de puinverharding opnieuw geprofileerd. In 2023 is dat op 13 en 14 februari nog een 

keer herhaald en is bestrating aangebracht ter plaatse van de zijstraten.  

2. Is de vergunning van het Waterschap voor de aanleg van een natuurvriendelijke oever inmiddels 

verleend? Nee, deze is nog niet verleend. We zijn nog in overleg over de watercompensatie.  
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3. Wanneer verwacht u de aanbestedingsprocedure af te kunnen ronden? We verwachten de 

aanbesteding te kunnen starten na akkoord van het college op 25 april. De gunning is dan 6 

weken later. 

4. Is het college bereid om breder dan een nieuwsbrief op de projectpagina uitleg te geven over de 

reeds opgelopen vertraging van de werkzaamheden en de actuele stand van zaken toe te 

lichten? Aan wie? Op dinsdag 11 april hebben we aan de keukentafel uitleg gegeven over de 

stand van zaken aan een vertegenwoordiging van de klankbordgroep. Hier hebben we de stand 

van zaken besproken en goede afspraken gemaakt hoe we elkaar de komende periode op de 

hoogte houden. 

5. Wat is het gevolg voor de werkzaamheden aan de Molenweg in Bedum als de werkzaamheden 

aan het Boterdiep Wz. niet voor 2024 zijn afgerond ? Over de planning van beide projecten vindt 

afstemming plaats. Naar verwachting kan de herinrichting van de Molenweg starten in het 

voorjaar van 2024. 


